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AUSTRÁLIA: V květnu 2020 publikovali australští vědci v časopise Antiviral Research málo známou
studii, která prezentuje Ivermektin, humánní lék schválený FDA, jako „širokospektrální
antivirotikum“.

Článek uvádí, že viry RNA, jako je virus lidské imunodeficience (HIV) -1, chřipka a horečka dengue,
lze zmírnit použitím Ivermektinu, který blokuje uchycení virových složek uvnitř těla.

“Přestože se RNA viry replikují v infikované cytoplazmě hostitelské buňky, jádro je ústředním bodem
klíčových fází infekčního cyklu HIV-1 a chřipky a je důležitým cílem nestrukturálního proteinu DENV
5 (NS5) při omezování antivirové reakce hostitele.”

„Dříve jsme identifikovali malou molekulu Ivermektinu jako inhibitor vstupu integrázy HIV-1 do
jádra,, následně jsme ukázali, že Ivermektin může inhibovat import jádra DENV NS5 a také omezit
infekci takovými viry, jako HIV-1 a DENV.”

Širokospektrální funkčnost Ivermectinu zahrnuje jeho schopnost zaměřit se na import hostitele do
jader transportních proteinů, které jsou zodpovědné za vstup takových nákladů, jako je integráza a
NS5, uvádí dále dokument.

„Poprvé jsme zjistili, že Ivermectin může disociovat předem vytvořený heterodimer a také zabránit
jeho tvorbě prostřednictvím vazby na opakovanou doménu pásovce (ARM) za účelem ovlivnění
tepelné stability a helicity.”

Pro laika je to trochu komplikované, ale stačí říci, že Ivermektin, který byl vyvinut v Japonsku z
přírodního půdního organismu, inhibuje připojení virových složek k lidským buňkám a účinně blokuje
infekci bez potřeby nošení masek nebo „ vakcíny.”

“Vzhledem k tomu, že je Ivermektin schválen FDA pro parazitické indikace, zaslouží si bližší zvážení
pro využití jako širokospektrální antivirotikum,” uzavírá článek.

POKUD BY SE VLÁDA OPRAVDU STARALA O ZÁCHRANU ŽIVOTŮ, DODALA BY
IVERMEKTIN DO RUKOU KAŽDÉHO AMERIČANA

Toto jsou zásadní informace, které je potřeba dostat ven, zejména proto, že mainstreamová média o
Ivermektinu nadále lžou a říkají mu „odčervovač koní“. Zatímco Ivermektin je skutečně používán i u
zvířat, byl také schválen americkým úřadem pro kontrolu potravin a léčiv (FDA) pro humánní použití.

Tento lék je velmi slibný v boji s Koronavirem (Covid-19) a je hodně používán v Indii, jako jedna z
možností, k léčbě nemoci. Tam jsou občané vyléčeni z infekcí, bez potřeby experimentálních Big
Pharma terapií a tajemných injekcí.

To taky vysvětluje, proč je Ivermectin v USA tak agresivně zamítaný, že je nyní téměř nemožné ho
získat, s výjimkou ivermektinu pro zvířata, který je snadno dostupný na internetu a v obchodech s
krmivem, ačkoli tyto medikamenty jsou stále dražší.
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Prolhaná korporátní média chtějí, aby všichni věřili, že Ivermectin není nic jiného než „koňská
pasta“, kterou by lidé nikdy neměli konzumovat. Falešné zprávy o lidech „předávkovaných“
Ivermectinem stále kolují, i když některé z nich byly dementovány jako vymyšlené nesmysly.

I když to nemusí být absolutní všelék proti Korona chřipce, Ivermectin si zaslouží mnohem větší
pozornost, než je tomu v současné době. Přinejmenším musí přestat být hanoben lékařskými fašisty,
kteří se odmítají dívat na vědu ukazující jeho bezpečnost a účinnost.

„Přiznání, že různé alternativy jsou účinné proti Covidu, by automaticky znamenalo, že VŠECHNO to
EUA upřednostňování ‚vakcín‘ je NELEGÁLNÍ a v přímém rozporu s vlastními pravidly FDA,“ napsal
komentátor Natural News .

“‘Vakcíny’ byly jen jedním z mnoha cílů plandemie a neumíme zabránit jejich rychlému nasazení,
které prosazují bez ohledu na to, kolik desítek tisíc lidí musí zemřít. Takto vypadají zločiny proti
lidskosti.”
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